
Made in Germany

Einzelteile

Individual parts

Pièces individuelles

Onderdelen

Qualität aus dem Hause ...
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Safety note:
- Before you place utensils on the
drying elements (racks) make sure  that the
Shower Cabin Dryer is installed professionally.
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Turmtrockner „Style“
“Style“Laundry Dryer Tower

Benötigte Werkzeuge

Required tools

Outils à utiliser

Benodigd gereedschap

Sicherheitshinweis:
- Vergewissern Sie sich vor Beladung, daß
der Trockner fest montiert ist.
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“Style“Laundry Dryer Tower Product code V804.2

Intended use and safety instructions

Read the instructions for use before using this product!

The Laundry Dryer Tower is intended for use by private consumers only. Not for commercial use.

The product is not intended to be used for any other purpose. The 

manufacturer accepts no liability for damages caused by the use of the product for anything other

than the intended purpose or the failure to observe these instructions for use.

Please do not let young children play with the packaging material unsupervised. This product is

not suitable for small children. It is not a children's toy.

Suitable for utensils in light to medium weight fabrics. Do not place excessively heavy objects on

the shelf. In cases of doubt, do not put heavy objects on the shelf. 

Clean with a slightly damp cloth only.

Disposal: Dispose of the article in accordance with your local waste disposal regulations.

Turmtrockner „Style“ Art.-Nr. V804.2

Bestimmungsgemäßer Gebrauch und Sicherheitshinweise

Vor Gebrauch die Gebrauchsanleitung lesen!

Der Turmtrockner ist ausschließlich für den privaten Gebrauch. Nicht für den gewerblichen

Einsatz. Jede andere Verwendung oder Veränderung des Produktes gilt als nicht bestimmungs-

gemäß. Der Hersteller haftet nicht für Schäden, die durch nicht bestimmungsgemäßen Gebrauch

oder Nichtbeachtung dieser Gebrauchsanleitung verursacht werden.

Lassen Sie Kleinkinder nicht unbeaufsichtigt mit dem Verpackungsmaterial oder dem Produkt.

Das Produkt gehört nicht in die Hände von Kleinkindern, es ist kein Kinderspielzeug.

Geeignet nur für leichte Utensilien. Vermeiden Sie eine übermäßige und unsachgemäße

Belastung des Turmtrockner.

Im Zweifelsfall von zu hoher Belastung Abstand nehmen.

Zur Reinigung und Pflege verwenden Sie nur ein leicht angefeuchtetes fusselfreies Tuch. 

Entsorgung: Den Artikel entsprechend den örtlichen behördlichen Bestimmungen entsorgen.
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Zusammenbau

Assembly

Montage

Montage

A  1x

A B  2x

B

C  2x

C


